
Protokoll

SEKTIONSMÖTE #6

Datum: Torsdag 19 oktober 2023

Tid: 17:30-19:30

Plats: Franklinsalen, scheelelaboratoriet
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Mohan Zang

Naixuan Pei
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Formalia

F1 Mötets öppnande

Mötet beslutade:

att välja ordförande Naixuan Pei till mötesordförande.

F2 Mötets behöriga utlysande

Mötet beslutade:

att anse mötet behörigt utlyst.

F3 Val av mötets sekreterare

Mötet beslutade:

att välja Mert Uzel till mötessekreterare.

F4 Val av justeringsperson

Mötet beslutade:

att välja David Makari och Christian Andersson till justeringspersoner.

F4 Fastställande av dagordning

Mötet beslutade:

att fastställa dagordningen.

F5 Föregående protokoll

Mötet beslutade:

att lägga föregående protokoll till handlingarna.

Informationsärenden

I1 Information från styrelsen

Föredragande: Naixuan Pei

- Inventering av studentrepresentantsposter klar.
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- I samband med övergången mellan 5,5-åriga och 6-åriga läkarprogrammet

har vissa poster förändrats.

- Studentrepresentanter som påverkats av detta kommer att erbjudas

möjlighet att byta till annan post av intresse.

- Läkarsektionens kommande event under terminen:

- Informationskvällen inför sjukhusplacering

- Examensarbeteskväll

- Styrelsen undersöker möjligheten att göra anslag i Canvas för att förbättra

kommunikationen mellan studenter och sektionen, mot bakgrund av flera

rapporter kring bl.a. uteblivna kallelser till sektionsmöten.

- AMBOSS har skickat information till studenter som anmält intresse för gratis

testperiod, och en enkät från företaget följer.

- CK har skapat en enkät för kartläggning av engelska i undervisningen.

- Styrelsen förbereder en enkät om synpunkter och utvärdering av

sjukhusplacering.

- Namninsamling pågår för utbyte på det sexåriga läkarprogrammet.

I2 Utlysning av studentrepresentanter

Föredragande: Ella Belusa och Daniel Sortebech

- 21 lediga poster utlyses.

- E-post har skickats ut med ansökningsformulär.

- Ansökningsperioden är från och med 19/10 till och med 1/11, med undantag

för MF:s fullmäktige vars ansökningsperiod går ut redan den 26/10.

I3 Rapport från OMSiS i Göteborg.

Föredragande: Edvin Monemi

- OMSiS möte har ägt rum i Göteborg helgen 14-15 oktober.

- AI har diskuterats på mötet, alla lärosäten har inte kommit långt med AI än

men ett arbete pågår för att interagera AI-verktyg i undervisningen.

- Formativa tentor diskuterades. Umeå har s.k. progresstentor som skrivs en

gång per termin och innehåller frågor från alla terminer inklusive de terminer
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som studenter ej har genomgått. Detta är ett sätt för studenter och lärosätet

att följa kunskapsutvecklingen genom programmet.

- Föredragande svarar på frågor från mötesdeltagarna.

I4 Rapport från nationellt läkarprogramsmöte 2023

Föredragande: Elina Azizi

- KI finanserar årligen en studentrepresentants deltagande i det nationella

läkarprogramsmötet. I år deltar Elina Azizi, studentrepresentant i PN.

- Progresstentor diskuterades även här.

- En analys har gjorts för att undersöka genomströmningen av

läkarprogrammet.

- Statistik indikerar att studenter som inte har svenska som sitt

förstaspråk har det svårare att klara sig genom spärr mellan terminerna

i det 5,5-åriga programmet.

- Studenter antagna i kategori B2 har det svårare i både det 6-åriga och

5,5-åriga programmet.

- Enkät har förberetts för att undersöka vetenskaplig undervisning på det

6-åriga läkarprogrammet i syfte att jämföra detta med befintliga enkätsvar

från 5,5-åriga programmet.

- Förskrivningsrätt efter examen i det 6-åriga läkarprogrammet diskuterades.

Mötet arbetar på strategier för att säkerställa kompetens i

läkemedelsförskrivning.

- I ett försök att låta svenska AT-läkare, läkare efter examen och

läkarstudenter på T11 att oförberett skriva det nederländska

förskrivningsprovet visade sig att svenska provdeltagare hade lägre

resultat jämfört med nederländska.

- EPA-gruppen rapporterade för närvarande under nationella mötet.

- Föredragande svarar på frågor från mötesdeltagare.

I5 Besök från Studentsällskapet för Kirurgi och Anestesi (Kira)

David Makari, ordförande för Studentsällskapet för Kirurgi och Anestesi (KirA)

presenterar sig och sin verksamhet.
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Föredragande: David Makari

- Föredragande presenterar sig och KirAs verksamhet och besvarar frågor från

mötesdeltagare.

Rapporter

R1 Rapportrunda

Rapport från samtliga som har haft möte sedan senaste sektionsmötet.

Föredragande: Studentrepresentanter i temakollegier, kommittéer och

arbetsgrupper.

T5:

- Kursplanen för Klinisk medicin 2 är klar.

- Utbyten under termin 6 på det sexåriga programmet diskuterades. Eftersom

Klinisk medicin 1 och 2 blir separata kurser i det 6-åriga programmet (tidigare

var de en gemensam, större kurs som överskrider T5 och T6 i det 5,5-åriga

programmet) blir det svårt att göra utbyte pga för korta sammanhängande

perioder. Dvs det längsta kursmomentet i T6 är kortare än det kortaste

utbytesprogrammet tillgängligt. Det kommer alltså inte att finnas möjlighet till

utbyte under T6 i det 6-åriga läkarprogrammet..

- Godkänt i moment 1 i MDBI krävs för att börja termin 5. Beslutades av PN då

det ansågs vara nödvändig kunskap inför de kliniska terminerna. Diskussion

om hur detta påverkar studenters arbetsbelastning under T4.

- Riktlinjer för TBL under kliniska terminer har tagits fram.

- Förslag om att god prestation på TBL skulle generera extrapoäng på

tentamen avslogs.

TK5

- Introduktion och implementering av det nya statuskompendiet.

- AI som verktyg i undervisning och lärande.
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TK7

- AI som verktyg i undervisning och lärande.

- HSM-tenta i T11 består just nu av ⅔ SBA frågor och ⅓ VSA frågor.

Diskussion om eventuellt fler VSA-frågor.

PV

- En första version av det programgemensamma statuskompendiet kommer att

delas ut till studenterna inom kort. Den fullständiga versionen av kompendiet

förväntas ta flera år att färdigställas.

- Planering av nya strimmor i det 6-åriga läkarprogrammet ska inledas..

Strimmaordförande för PV önskar representation av studenter i arbetet med

detta.

PIL

- Diskussion om behörighet för att vara intervjuare. Det råder oenighet

inom PIL vilka krav som måste uppfyllas för att vara intervjuare för PIL,

bl.a. om det är rimligt att endast legitimerade läkare ska få vara

intervjuare.

- Underlag för vilka som ska få vara intervjuare kommer att beslutas av

PN efter vidare revidering.

LINK

- LINK:s representanter har haft ett möte med LS-styrelsen, organ under MF

och externa organisationer som arbetar med internationaliseringsfrågor

gällande revidering och borttagande av internationell prägel.

Diskussionsärenden

D1 AI som lärandeverktyg

- AI används av många studenter för att mer effektivt söka information relevant

för studier.

- Mötesdeltagare uppmanar till högre medvetenhet kring användning av

AI-verktyg hos KI. God kunskap och positiv och öppen inställning till
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AI-verktyg anses vara viktig i framtida utveckling av undervisning och

examination.

- Några exempel på studenters användning av AI-verktyg är ChatGPT som

används som sökverktyg, för instudering, i programmering och ge språklig

feedback på texter. ChatGPT har dock inte tillgång till information på

forskningsnivå, och konfabulation förekommer. Därför är förmågan att kunna

förhålla sig kritiskt till information essentiell.

- Vissa lärosäten har valt att avskaffa skriftliga ersättningsuppgifter pga

möjlighet till fusk med AI-verktyg.

- Andra digitala verktyg: online-verktyg för EKG-tolkning används, dock

behöver programmet köpes. Önskemål om att KI utvecklar egna eller köper in

till gång till fler digitala verktyg för studenter.

- Önskemål om att KI ska utveckla mer interaktiva lärandeverktyg, t.ex.

interaktiva quiz istället för en hemsida med information enbart som texter och

bilder.

- Önskemål om kurs/undervisning inom användning av AI, för att underlätta för

studenter och medarbetare att utnyttja AI-verktyg på bästa sätt och motverka

fusk.

D2 Igentagning av missade undervisningsaktiviteter pga sjukdom

- Mötesdeltagare diskuterar restuppgifter och deras erfarenhet av dessa.

- Restuppgifter bör vara rimliga i förhållande till det obligatoriet de ersätter.

Flera exempel om missanpassning mellan ordinarietillfället och restuppgiften.

- Diskussion om hur rest skiljer sig mellan VFU och andra uppgifter.

- Restuppgifternas lämplighet kan variera mycket mellan olika kurser och

terminer, varför en individuell bedömning kan behövas vid varje rest.

- Studentrepresentanter i PN tillsammans med ordförande kommer att ta fram

en enkätundersökning till studenterna om restuppgifter, och resultat i denna

undersökning kommer att presenteras för programmet och bearbetas vidare.
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Nästa möten

Sektionsmöte torsdag 9/11 kl 17:30-19:30.

Årsmöte: torsdag 14/12.

Mötets avslutande

Mötesordförande Naixuan Pei avslutade mötet kl. 19:30

Vid protokollet

______________________________

Mert Uzel, mötessekreterare

Justeras

______________________________

Naixuan Pei, mötesordförande
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_______________________________

David Makari, justerare

_______________________________

Christian Andersson, justerare
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